
KOMUNÁLNÍ VOLBY 2018

Společně pro Dobřichovice Naše práce je vidět!

Držíme kurs

Přijďte 5. a 6. října k volbám

I v následujícím období jsme znovu připraveni přispět svými silami k rozvoji
města a podílet se zodpovědně na jeho řízení. Náš program stojí na několika hlavních pilířích:

sdružení nezávislých kandidátů, TOP 09 a STAN

S naší podporou byla zvýšena
kapacita základní i mateřské školy.

www.spolecneprodobrichovice.cz

Více info o programu a jednotlivých kandidátech naleznete na

Přibylo chodníků i přechodů a 
v mnoha ulicích došlo k rekonstrukci 
veřejného osvětlení.

Významně se rozšířilo parkoviště
u nádraží a v centru města byl 
zaveden režim krátkodobého
parkování.

Vzniklo více pracovišť lékařské péče.
V centru se nachází ordinace prak-
tického lékaře i několika specialistů, 
včetně Centra komplexní péče.

Bezpečný pohyb po obci

Podílíme se na správě obce už od roku 1989

Pokračujeme v započatém díle

Proti rozšiřování intravilánu obce

Rozvoj místního podnikání

Infrastruktura

Centrum města

Kulturní, sportovní
a společenské akce

Přibyla místa pro ukládání tříděného 
odpadu, v centru byly instalovány 
podzemní kontejnery.

Zasadili jsme se o větší transparent-
nost hospodaření města, na jehož 
portále jsou dnes zveřejněny veškeré 
smlouvy.

Aby se nezvyšovala hustota automobilového
provozu ve městě, je třeba pěším a cyklistům
usnadnit bezpečný a pohodlný pohyb. To lidi
motivuje pohybovat se po městě bez auta.

Vždy jsme se stavěli proti rozrůstání obce do okolní 
krajiny. Přírodu v okolí Dobřichovic považujeme za 
jednu z nejcennějších předností města, kterou si naši 
obyvatelé a návštěvníci mohou plně užívat.

Naše obec se stala vyhledávaným místem 
pro rekreaci. Vážíme si toho a chceme, aby 
návštěvníkům poskytovala všechny potřebné služby, 
které jsou zároveň i službami pro nás.

Podporujeme výstavbu nové radnice, včetně multi-
funkčního sálu v prostoru hasičské zbrojnice. Zajistíme 
i zřízení dalších kontejnerů na tříděný odpad, rozšíření 
kapacity ČOV a opravy místních komunikací.

Dobřichovice již nejsou vesnicí, staly se malým 
městem. Palackého ulice se časem změní, ale
nikomu nic nenutíme. Dopravu nelze převést
pod okna jiným a do ulic, kde se s tím dnes nepočítá.

Podpoříme zájmové spolky a další organizátory 
místního kulturního a společenského dění.
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Jan POLÁK Jindra SOLNIČKOVÁ Marek PATHY Vladimír BEZDĚK Jan HÁJEK

Martin PÁSEK
“Sídliště Za Parkem je nejlidnatější, 
ale opomíjená část Dobřichovic. 
Proto chci zájmy obyvatel této 

lokality prosazovat
v zastupitelstvu.”

“V lokalitě Dědina navrhuji získat
do majetku obce Bezručovu ulici, aby 

bylo možné opravit vozovku, chodníky
a zkrášlit přilehlou zeleň. Nově tudy vede 

zelená turistická značka, a tak by nám 
ulice neměla dělat ostudu.”

“Zaměřím se na péči o znevýhodněné
a potřebné spoluobčany a budu podporovat 
zachování krásné přírody a péči o městskou 

zeleň.”

“Rád bych pomohl městu 
se zlepšením a rozvojem 

počítačové infrastruktury. Lepší 
IT pro město přináší lepší 

služby města pro občany.”

“V oblasti kolem ulice Krátké
potřebujeme opravit povrch ulic

a zlepšit osvětlení.”
“Navrhuji zavést technická opatření 

k ochraně veřejného prostranství. Pro 
zlepšení dohledu nad obecním majetkem 
a pro snížení vandalismu by sloužily další 

kamery, ale také mobilní aplikace
pro hlášení o škodách a deliktech.”

“Přestože se Dobřichovice staly z obce 
městem, dokázaly si zachovat své

hodnoty a tradice. Samozřejmě, že stále 
jsou místa a oblasti, které je potřeba 

dořešit. Uvědomím-li si však, co vše se
v Dobřichovicích podařilo, hledím
i do budoucnosti s optimismem.”

Jakub KNAJFL

Jiří RŮŽEK
“Brunšov si zaslouží nové schody

a obyvatelé V Luhu vodovod
a kanalizaci.”

Eva VACULÍKOVÁ

Jan VACULÍKDaniel HAVLÍKJosef SIKYTAJiří GEISSLER
Ondřej NEHASIL

“Zasadím se o to, aby bylo opět 
bezpečné posílat děti z jakékoliv 
části Dobřichovic na kole nebo 

pěšky do školy, na kroužky nebo
do Sokola.”

“Hniličkův návrh územního plánu 
má logiku a líbí se mi. Věřím, že ve 
sporných otázkách se podaří najít 

přijatelný kompromis.”

“Podporuji konání kulturních a 
společenských akcí, ale každý

organizátor musí vyjednat a vyznačit 
místo pro centrální parkoviště 

návštěvníků.”

“Prosadím, aby se internetové stránky 
staly živou komunikační bránou pro 

město i jeho obyvatele.”

“Protože bydlím u cyklostezky, téměř denně prožívám 
nepříjemné chvilky s agresivními a neukázněnými 

cyklisty, na které bych s chutí vzal hůl. Prosím 
nesměšovat cyklisty projíždějící tryskem obcí s lidmi 

používajícími kolo jako místní, tichý a ekologický 
dopravní prostředek, který mohu jen a jen podpořit.”

“Zasadím se o zpracování dopravní 
mapy, která bude zahrnovat i 

klíčové trasy pro pěší a cyklisty. 
Tyto trasy musí být při rekonstrukci 

jednotlivých komunikací respek-
továny a měla by je respektovat i 

SŽDC při optimalizaci trati.”

Monika VÍŠKOVÁ
“Naše městečko je krásné, ale v 

drobné údržbě je stále co zlepšo-
vat. Budu usilovat o větší množství 

košů na psí exkrementy a nahra-
zení sáčků praktičtějšími sáčky s 

papírovou lopatkou.”

Bydlíme
s vámi


